
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.40.1.2016.KS/3 

 

Protokół Nr 109/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 22 września 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1115, zakończenie o godz. 1200 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś oraz Marek Tyza.  

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa,  

 Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres.  

 

Zaproszone Osoby:  

 Tomasz Brymora – Dyrektor PCPR, 

 Alicja Mach – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu. 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody 

na zakup urządzenia wielofunkcyjnego.  

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie adresu siedziby Stowarzyszenia na 

rzecz wspierania rodzin zastępczych. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i pozostałych 

środków trwałych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli. 

6. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji o zakup klimatyzatora ściennego dla KPP w Stalowej 

Woli.  

7. Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli o zamiarze wynajęcia przyległego do budynku 

utwardzonego placu.  

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie części powierzchni użytkowej holu 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 



 
 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie (bezpłatne) sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie sali gimnastycznej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 15 września 2016 roku.  

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 109. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania do 

porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup urządzenia wielofunkcyjnego.  

Dyrektor PCPR Tomasz Brymora przedstawił wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS 

w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup urządzenia wielofunkcyjnego w kwocie 

1100 zł. Wicestarosta zapytał, czy Członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej 

Woli i postanowił wyrazić zgodę na zakup urządzenia wielofunkcyjnego za kwotę 1100 zł.  

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie adresu siedziby 

Stowarzyszenia na rzecz wspierania rodzin zastępczych. 

Dyrektor PCPR Tomasz Brymora przedstawił projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 109/585/2016 w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie adresu 

siedziby Stowarzyszenia na rzecz wspierania rodzin zastępczych. 



 
 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych 

i pozostałych środków trwałych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej 

Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, czy Członkowie 

Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 109/586/2016 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków 

trwałych i pozostałych środków trwałych przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej 

Woli. 

 

Ad. 6. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji o zakup klimatyzatora ściennego dla KPP 

w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła wniosek. Wicestarosta zapytał, czy Członkowie 

Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji i postanowił 

zakupić klimatyzator ścienny i nieodpłatnie przekazać go na rzecz Komendy Powiatowej Policji 

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli o zamiarze wynajęcia przyległego do budynku 

utwardzonego placu.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie. Wicestarosta zapytał, czy 

Członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego zawiadomienia? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął zawiadomienie Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli o zamiarze wynajęcia przyległego do 

budynku utwardzonego placu. 

 

 

 



 
 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie części powierzchni 

użytkowej holu w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, czy Członkowie 

Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 109/587/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie części 

powierzchni użytkowej holu w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie (bezpłatne) sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, czy Członkowie 

Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 109/588/2016 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

(bezpłatne) sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, czy istnieje 

możliwość ujednolicenia opłat za wynajem sal? Naczelnik Wydziału IMP odpowiedziała, że nie 

byłoby to zasadne, ponieważ każda sala ma inną wielkość. Możliwe by to było jedynie w przypadku 

sal o podobnych powierzchniach. Wicestarosta zapytał, czy Członkowie Zarządu mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie. 

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 109/589/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 15 września 2016 roku. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy Członkowie Zarządu mają uwagi do protokołu 

z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu? Uwag nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie.  

Głosy: „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 



 
 

 

Ad. 19. Wolne wnioski 

Naczelnik Wydziału PKZ przedstawił ofertę agencji reklamowej NADO, która zaproponowała, że 

pokryją koszty wydania dzienników budowy, które rozdaje się inwestorom indywidualnym oraz 

wydrukują ok. 100 kalendarzy trójdzielnych na potrzeby Starostwa w zamian za dystrybucję ich 

w urzędzie. Naczelnik stwierdził, że jest to „inwestycja” całkowicie bezkosztowa, dlatego warto ją 

rozważyć. Zarząd Powiatu wspólnie i w porozumieniu wyraził zgodę na podpisanie umowy na 

dystrybucję dzienników budowy oraz kalendarzy w Starostwie. Na tym dyskusję zakończono.  

 

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął 109. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 


